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)'7 Protok6l Nr IV/2019
z Sesji Rady Gminy Mietkdw
z dnia 31 stycznia 2019 roku

Sesjg otworzyla Przewodnicz1ca Rady Gminy Mietk6w - Helena Artymowicz slowami

,,Otwieram Sesjg Rady Gminy Mietk6w", stwierdzila quorum do podejmowania tchwal, przywilala

wszystkich zebranych, go6ci p. Kamilg Czmiel - prezes Stowarzyszenia Emer146w, p. Kamila

Piotrowskiego - przedstawiciela Policji, p. Jacka Bomersbacha - redaktora z Gazety Stgzanskiej i

przedstawila porz4dek obrad:

1. Otwarcie Sesji.

2. Informacja w sprawie uwag zgloszonych do protokotru z poprzedniej sesji z dnia 28.12.2018 r.

3. Informacje Przewodnicz4cego Rady o dziatraniach w okresie migdzy sesjami.

4. Sprawozdanie W6jta z wykonania uchwal w okesie migdzy sesjami.

5. Podjgcie uchwaly w sprawie metody ustalenia oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla

nieruchomo6ci zamieszkalych i niezamieszkalych oraz wysoko5ci stawki oplaty za gospodarowanie

odpadami dla nieruchomo6ci zamieszkalych i niezamieszkalych na terenie Gminy Mietk6w

6. PodjEcie uchwaly w sprawie ustaleni a ryczaltow€l stawki oplaty za gospodarowanie odpadami

dla nieruchomoSci, na kt6rych znajd$4 sig domki letniskowe lub innych nieruchomoSci

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez

czgSi roku.

7. Podjgcie uchwaly w sprawie wyralenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie

zawattej na czas ozlaczony do 3 lat.

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
.

9. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.

10. Wolne wnioski, informacje i zapytania.

11. Zamknigcie Sesji.

AD2.

Po przedstawieniu porz4dku obrad Przewodnicz4ca RG - H. Artymowicz poinformowala, Ze

nie zgloszono Zadnych uwag do protokotru z poprzedniej sesji. Zostal on umieszczony w Biuletynie

Informacji Publicznej w terminie zgodnym ze statutem.

AD 3.

Przewodnicz4ca RG poinformowala, i2 nie podejmowano Zadnych istotnych dzialah miEdzy

sesjami. Powiedzial.a, 2e przedstawiciele Rady Gminy uczestniczyli w uroczystej Mszy Swigtej w

Katedrze Wroclawskiej dedykowanej dla samorz4dowc6w. Udzial wzigli przedstawiciele Urzgdu



Gminy, przedstawiciele soltys6w oraz Rady Gminy. lt

Ad 4.

Przewodniczqca przeszla do kolejnego punktu i poprosila W6jta Adama Kozarowicza o

przedstawienie sprawozdania z wykonania uchwal w okesie migdzy sesjami.

p. W6jt powiedzial, i2 piqtym punktem porz4dku obrad sesji RG w dniu 28 grudnia 2018 r.

bylo podjgcie uchwaly w sprawie budZetu gminy na 2019 r. Uchwatra zostala podjgta, bud2et

uchwalony. Powiedzial te2,2e podjgte zostaly r6wnie2 uchwaly:

- w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Mietk6w - uchwala weszlaw Zycie;

- sprawie zmiany bud2etu gminy na 2018 r. - le zmiany zostaly wprowadzone do budZetu i bgd4

obowipywa6 do kolej nych zmian.

Rozpatrzono tez sporq iloS6 uwag do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego wsi Wawrzefczyce, kt6re zostaly odrzucone. Uchwala zostala podjgta i jest

opublikowana w Dzienniku Urzgdowym Wojew6dztwa DolnoSl4skiego. Wejdzie w 2ycie po 14 dniach.

Pan W6jt przypomnial, i2 naleLy pamigtad teZ o ewentualnych uwagach Wojewody w terminie 30 dni.

AD 5.

Przewodnicz4ca RG podzigkowala W6jtowi i przeszla do kolejnego punktu: Podjgcie uchwaly

w sprawie metody ustalenia oplary za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomo6ci

zamieszkalych i niezamieszkalych oraz wysoko6ci stawki oplaff za gospodarowanie odpadami dla

nieruchomo6ci zamieszkalych i niezamieszkalych na terenie Gminy Mietk6w.

- Projekt uchwaly przedstawil Ireneusz Sloma sekretarz Gminy Mietk6w i poinformowal, 2e

w projekcie uchwaly, kt6ry otrzymali Radni, kwoty oplat byly podane z groszami.

Wprowadzono poprawkg - stawki zostaly zaokr4glone do pelnych zlotych.

Przewodnicz4ca podziEkowala za odczy,tanie proj ektu uchwaly i zarz4dzila g).osowanie.

Glosowalo 13 radnych - oddano 12 glos6w ,,2a", jedna osoba sig wstrzymala siE. Pani

Przewodnicz4ca stwierdzila, 2e uchwala zostala podjgta przy jednym glosie wstrzymuj4cym

siQ.

AD 6.

Podjgcie uchwatry w sprawie ustalenia ryczaltowej stawki oplaty za gospodarowanie odpadami

dla nieruchomoSci, na kt6rych znajdujq sig domki letniskowe lub innych nieruchomoSci

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych j edynie przez czg36 roku.

Projekt uchwaly przedstawil Ireneusz Stoma - sekretarz Gminy Mietk6w.



Glosowalo 13 radnych - oddano 13 glos6w ,,2a".

Przewodniczqcastwierdzila, 2e uchwala zostala podjgta jednogloSnie.

AD 7.

Podjgcie uchwaly w sprawie wyrulenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie

zawartej rra czas oznaczony do 3 lat,

Proj ekt uchwaly przedstawil Ireneusz Sloma - sekretarz Gminy Mietk6w.

Glosowalo 13 radnych - oddano 13 gtos6w ,,2a".

Przewodnicz4ca stwierdzila, ze protok6l zostal przyj gty jednogloSnie.

AD 8.

Interpelacje i zapytania radnych.

Nie bylo Zadnych interpelacji, przewodnicz4ca przeszla do kolejnego punktu porz4dku obrad.

AD 9.

Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.

Nie bylo r6wnie 2 Zadnych interpelacj i. Przewodn icz4ca przeszla do kolej nego punktu porz4dku obrad.

AD 10.

Wolne wnioski, informacje i zapytania. Przewodnicz4ca poprosila J. Franczyka - zastQpcg

W6jta Gminy Mietk6w, aby powt6rzyl informacj E dotycz4cq zapytania, kt6re omawiane bylo na

posiedzeniu komisji. Chodzi o zapllanie sprzed Swi4t Bo2ego Narodzenia w sprawie uslug przewozu

os6b.

Zastgpca W6jta poinform owal, 2e nie bylo mo2liwoSci skontaktowania sig z firm4 przewozowE,

poniewaZ zmieniala siedzibg. Odpowied2 w sprawie zawieszenia kursu autobusu - odjazd z Maniowa

godz. 5:45 w soboty i niedziele otrzymaliSmy mailowo od wlaicicieli ftmy. Przeczytam j ej treS6:

,,Witam serdecznie, jestem na urlopie do 31 stycznia. Jak wr6c9, sprawdzg analizy przejazd6w i

przekaZg panu ilodi pasa2er6w na tej trasie. O ile mnie pamigi nie zawodzi, byly lo trzy osoby. Ze

wzglgdu na to, Ze kurs nie byl rentowny, zostal zlikwidowany. JeSli Gmina chcialaby utrzymad koszty

nierentownych kurs6w, wysylam propozycjg wsp6lpracy. Pozdrawiam serdecznie Anita Tamowska -
Kowal." Taka byla odpowiedZ, mydlg, 2e otrzymamy zestawienie miesigczne iloSci os6b, kt6re

korzystaly z tego kursu.

Przewodticzqca podzigkowala J. Franczykowi za inforrnacj1 i zapfi.ala, czy sq jeszcze jakieS pytania?

Radny Ryszard Musialek - przewodnicz4cy Komisji Bud2etowej skierowai pl.tanie do W6jta Gminy



Mietk6w, czy jest ju2 wycena ,,drogomistrz6wki" w Domanicach.

W6jt odpowiedzial,2e tok i jest to ok. 80 tysigcy zlotych.

Przewodnicz4ca zapttala, czy jeszcze ktod ma jakieS pytania? Nie zgioszono pytaf.

Glos zabral W6jt, kt6ry powiedzial, 2e w zeszlym tygodniu ze smutkiem przyjgliSmy wiadomoSi o

Smierci p. Kazimierza Artymowicza, wielu z nas uczestniczylo w pogrzebie p. Kazimierza. Pozw6lcie,

2e raz jeszcze w imieniu nas wszystkich zlo2g Przewodniczqcej p. Helenie wyrazy wsp6lczucia, to

jest wielka strata. JesteSmy z Tob4.

Przewodniczqca Helena Artymowicz podzigkowala za kondolencje i za wsparcie.

Zapytata, czy s4 jeszcze jakieS p1.tania. Nikt nie zglosil.

Helena Artymowicz - Przewodnicz4ca Rady Gminy, w zwi4zktt z wyczerpaniem temat6q zamkngla

Sesjg slowami ,,Zamykam Sesjg Rady Gminy Mietk6w".

Protokolowala:

Zofi,a Dr6ZdZ
P rze\Arod czqca

iny
Helena owicz


